
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 

Vlada Kantona Sarajevo 

Ministarstvo saobraćaja 

12.Sjednica Skupštine KS

Pitanje broj 58/12

U čijem vlasništvu je firma „Centrotrans-DC" d.d. Sarajevo, kolika je njena 
vrijednost i šta sve spada u sastav firme? Je li izvršena privatizacija ove firme i 
pod kojim uslovima?

Obrazloženje:
Po nekim mojim saznanjima vrijednost ove firme je izuzetno velika, površina 
zemljišta takođe, a koliko ja znam već 5 godina kako sam u Skupštini kantona 
Sarajevo nemamo nikakav izvještaj iz ove firme. Dižu se privatni kredite i to u 
milionskim iznosima na ime firme, prodaju je poslovnice ove firme bez da iko 
ima pojma o bilo čemu , izdaju se poslovni prostori a kiriju naplaćuju privana 
lica i još monogo toga nezakonitog . Molim premijera ili ministra da mi da kratki 
usmeni a i detaljni pismeni odgovor na ovo moje pitanje.

Sarajevo, 24.07.2019 Zastupnica DF-a 
Bibija Kerla



- Da će zbog velikog broja stanovnika koji prolaze koji kroz podzemni 
prolaz ( a njih je oko 7.000 ) biti u funkciji 3 lifta

- I još mnogo toga....
Poštovani to je sada samo bijedna slika onoga što je trebalo biti ponos ovoga 
grada, to sve skupa odaje vrlo ružnu sliku o nama pa molim ministra da mi da 
usmeni i pismeni odgovor o ovome problemu.

Sarajevo, 24.07.2019 Zastupnica DF-a 
Bibija Kerla


